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Abstract (en)
[origin: US4344046A] A signal generator includes a high frequency oscillator such as a quartz crystal oscillator at a frequency of 4.19 MHz, a
low frequency quartz oscillator with a frequency of 32 kHz, a beat frequency generator for producing a correction signal which is transmitted to a
programmable frequency divider, and an electronic switch for periodic switching of the high frequency quartz oscillator. By periodically switching-on
the high frequency quartz oscillator, comparing its frequency curve with that of the low frequency quartz oscillator and and appropriately adjusting
the programmable frequency divider, the advantages of long term stability, temperature of behavior and aging of a high frequency oscillator are
combined with the low current consumption characteristics associated with the low frequency quartz oscillator, whereby the life of a battery powering
the signal generator can be substantially extended.

Abstract (de)
Der Oszillator mit einem Schwingquarz mit einer Frequenz von beispielsweise 4,19 MHz weist eine Schaltung auf, die einen Niederfrequenz-
Quarzresonator (NF) mit einer Frequenz von 32 kHz enthält und einen Schwebungsfrequenz-Generator (SFG) zum Erzeugen eines Korrektursignals,
das auf einen programmierbaren Frequenzteiler (PRFT) geht und einen elektronischen Schalter (ES) zum periodischen Schalten des Hochfrequenz-
Quarzresonators (HF). Durch das periodische kurze Einschalten des Hochfrequenz-Quarzschwingers, dessen Frequenzgang mit demjenigen des
Niederfrequenz-Quarzes verglichen wird, wird erreicht, dass man einerseits die Vorzüge bei Langzeitstabilität, Temperaturverhalten und Alterung
eines Hochfrequenz-Schwingquarzes und andererseits den wesentlich niedrigeren Stromverbrauch eines Niederfrequenz-Quarzes erreicht, wodurch
die Lebensdauer einer Batterie wesentlich verlängert werden kann. Ein solcher Quarzresonator ist bestens dazu geeignet, in Filmkameras oder
Armbanduhren verwendet zu werden.
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